

8 天纏外蒙古+宁夏银川

8 Days Inner Mongolia



Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

全程不购物

- ▶ 呼和浩特
- 大昭寺
- 塞上老街
- 蒙亮民族风情园
- ◇ 响沙湾:尽情享受策马驰骋辽 阔草原的豪放与惬意,聆听神奇的美 妙哨音
- ◆ 鄂尔多斯草原:感受草原风光体验蒙古风情寻逝去王朝的谜踪秘影, 驰骋辽阔壮美的西北大漠;
- ♦ 成吉思汗陵园+电瓶车
- ▶ 银川
- . 沙湖(含游船)
- . 东方金字塔—西夏王陵
- . 青铜峡 108 塔
- . 西部影视城
- . 枸杞种植园
- . 漫葡看见贺兰演艺小镇



风味美食

- 涮羊肉特色
- 手把肉风味
- 鄂尔多斯风味
- 黄河鲤鱼风味



住宿

- 全当地五星级标准酒店
- 入住一晚豪华蒙古包

必须自费项目

草原那达慕套票+沙漠套票冲浪车、鄂尔多斯婚礼、小火车、骑骆驼= RMB600/人



第一天:新加坡+上海(或北京)+呼尔浩特 今天您乘坐飞机飞往北京(或上海),抵达后 转机飞往内蒙古首府,有青色之城美誉的呼 和浩特

第二天: 呼尔浩特 内蒙古博物院(周一闭馆),接着参观大召 寺、大昭寺是中國內蒙古一座大藏傳佛教 寺院,塞上老街、每一個古城都會有一條 明清仿古特色街一樣,塞上老街的獨特之 處在於其濃厚的蒙古遊牧民族底蘊.蒙亮 民族风情园

第三天: 呼尔浩特-响沙湾-鄂尔多斯 (早/午/晚餐)

早餐后赴**响沙湾(含缆车,必须自费悦沙岛套票(冲浪车、鄂尔多斯婚礼、小火车、 骑骆驼)** 响沙湾居中国各响沙之首,被称为"响沙之王". 响沙湾在蒙语中被称为 "布热芒哈",意思是"带喇叭的沙丘"。 高大的沙丘呈月牙形状约有 80 多米高,横 亘数公里,金黄色的沙坡掩映在蓝天白云 下,有一种茫茫沙海入云天的壮丽景象, 好似一条金黄色的卧龙。

第四天: 鄂尔多斯-鄂尔多斯草原

(早/午/晚餐)

早餐后乘车赴国家 AAAA 景区"一代天骄"的长眠之地一成吉思汗陵园+电瓶车. 赴鄂尔多斯草原(草原迎宾酒)、中国美丽的草原之一,位于"骑射之地、游牧之所"的鄂尔多斯市杭锦旗境内,核心区由一个蒙古大营和 300 多个蒙古包组成的蒙古包群:设计独特,别具一格,草原那达慕套票包含:《英雄》马术剧,飞天草原,马上照相,草原小火车、滑草,篝火晚会(视天气情况而定)等等 第五天: 鄂尔多斯草原-银川(早/午/晚餐) 欣赏气势恢弘的草原日出景观(视天气 情况而定),早餐后继续领略草原深处 原始、淳朴的自然风光和风土人情.(如 有兴趣可自费: 骑马或乘勒勒车 RMB380 元/人).接着前往银川,历史悠久,是一 座充满浓郁的伊斯兰民族特色的古城,自 古就有"塞上江南、鱼米之乡"的美誉。 是我国回民的聚居地

第六天: 银川 (早/午/晚餐)

早餐后赴沙湖,游览中国三十五个王牌景点之一的沙湖旅游区(含游船),欣赏沙抱翠湖,沙湖是我国北方荒漠半荒漠地区不可多得的自然生态综合体。湖水中芦草丛内栖息、繁衍的各种动物达 140余种,其中鸟类近百种,总数在 10 万只以上。参观西夏帝王陵墓群——西夏王陵.该陵园遗址是中国现存规模最大、最后参观青铜峡峡谷风光和西夏古塔群——青铜峡 108 塔

第七天: 银川 (早/午/晚餐)

第八天:银川→上海(或北京)→新加坡 (早餐)

早餐后,送往机场,乘搭飞机返回温馨的家园。



TOUR HIGHLIGHTS!

- ** Non-Shopping Tour **
- **Hohhot**
- **Dazhao Monastery**
- Sai Shang Old Street
- **Mengliang Ethnic Handicrafts** Park
- Xiangshawan
- **Ordos Grassland**
- Mausoleum of Genghis Khan Scenic Area
- **YinChuan**
- Shahu Scenic Area
- Western Xia Mausoluem
- 108 Bronze Pagoda
- China Film Studio
- wolfberry farm
- Manpu· Seeing Helan **Performing Arts Town**



ACCOMMODATION

- Local 5* hotel
- 1 night in Mongolian yurt

COMPULSORY TOUR

Naadam Grassland Ticket + Desert Surfing Cart + Erdos ethnic Wedding show + Scenic Train + Desert Camel Riding = RMB 600/Pax



Day 1: Singapore + Shanghai (or Beijing) **→**Hohhot

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Hohhot, the capital city of Inner Mongolia (Transit via Beijing or Shanghai). Upon arrival, you will be meet and greet by our local tour guide.

Dav2: Hohhot (B/L/D)After breakfast, transfer to Inner Mongolia Museum (Close every Monday). Continue you'll visit Dazhao Monastery, the largest and best-preserved monastery in Hohhot, Inner-Mongolia province. Then, you will visit Sai Shang Old Street which is located right next to Dazhao Temple. Lastly, Understand the technological process of

Handicrafts Park.

Day3: Hohhot - Xiangshawan-Ordos (B/L/D)

making handicrafts in a Mengliang Ethnic

Today you will visit one of the three desert in China, Xiangsha Wan (Include Cable Car) is a mega comprehensive desert resort in the East Kubuqi Desert of Inner Mongolia. The name Xiangsha in Chinese means that the sand can make different sounds, which is the most distinctive feature of this place. You can enjoy (Yuesha Island) Desert Surfing Cart, Ordos Ethnic Wedding Show, Scenic Train Ride and Desert Camel Riding. (Compulsory Tour).

Day4:Ordos-Ordos Grassland (B/L/D) After breakfast, You will visit Mausoleum of Genghis Khan.it's the only tourist attraction in the world that takes Genghis Khan culture and Mongolian culture as the theme. Continue you will proceed to ordos Grassland. One of beautiful grassland in China.Here you can enjoy 《Hero Show》 Equestrian shows, Fei Tian Graasland, Take picture with horse, grassland small train, grass skiing, campfire or etc.

Day5:Ordos--YinChuan

This Morning you can see the Sunrise (Subject to weather condition). After breakfast you can join the optional:Horse riding or Horse cart:RMB380/PAX.

Continue proceed this YinChuan, is a islamic city.Is one of the Muslim resident place

Day6: YinChuan (B/L/D)

After breakfast you will be transfer to Sha Hu, you will visit the top 35 scenic area of China, Shahu Scenic Area (Include Entrance Ticket& Boat Ride), you will get to see lake with floating tall grass,a habitual area for 140 types of species could be spot here. This tourism spot attracts more than hundred of thousands of tourist per year,a place not to bemissed. Next will visit Western Xia Mausoleums. After you visit the bronze city,see the glory of Qintong Gorge as well as the 108 Bronze Pagoda.

Day7:Yin Chuan (B/L/D)

After breakfast, you will visit the place where most chinese wuxia shows were filmed at, China film Studio. Visit their wolfberry farm (Seasonal) handpick your own wolfberry and taste the freshness of it, continue you will be Manpu-Seeing visiting Helan Performing Arts Town, presents the beauty of Helan with super high appearance, awakens Helan culture with immersive performances, and tells the story of Ningxia with fireworks blocks, aiming to let the world truly see Helan and let the world see Ningxia again, giving tourists a wild journey to see themselves.

Day8:YinChuan Shanghai (or Beijing) **→**Singapore

After breakfast, it shall be free time at your own leisure before you make your transfer towards the airport for your flight back to Singapore.



REMARKS

- *Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- *All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

Please refer to Chinese itinerary version for more details. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!

祝您旅途愉快!